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دکتر افشین مهر دانشگاه فنی و حرفه ای را تنه ای کهنسال ، با کالبدی جوان دانستند

به گزارش روابط عمومی ، در همایش یک روزه نمایندگان استانی نظارت و ارزیابی در تبریز دکتر افشین مهر معاون

محترم آموزشی دانشگاه فنی و حرفه ای محصول این دانشگاه را دانشجویان این دانشگاه دانستند و بیان داشتند که

باید با شاخص ها و برنامه ریزی های دقیق برنامه ای را باید تدوین نماییم.

به گزارش روابط عمومی ، در همایش یک روزه نمایندگان استانی نظارت و ارزیابی در تبریز دکتر افشین مهر
معاون محترم آموزشی دانشگاه فنی و حرفه ای محصول این دانشگاه را دانشجویان این دانشگاه دانستند و

بیان داشتند که باید با شاخص ها و برنامه ریزی های دقیق برنامه ای را باید تدوین نماییم.
دکتر افشین مهر به برنامه پنجم توسعه درخصوص آموزشهای عالی مطالبی را ارائه نمودند و باتوجه به تنظیم

برنامه ششم توسعه باید دانشگاه فنی و حرفه ای را با برنامه ها و شاخص های این برنامه پیش ببریم.
معاون محترم آموزشی دانشگاه فنی و حرفه ای این دانشگاه را تنه ای کهنسال با کالبدی بسیار جوان و با

پوست اندازی جدید دانستند. ایشان اهمیت این ارزیابی ها را کارنامه ای موفقیت آمیز برای دانشگاه
برشمردند.

در ادامه دکتر افشین مهر افزودند با اینکه دانشگاه فنی و حرفه ای با ساختار دانشگاهی بسیار نوپا است ولی
کارهایی در دست اقدام است که می تواند در نوبه خود تحولی بزرگ را ایجاد نماید.

ایشان در ادامه فرمودند در دانشگاه فنی و حرفه ای واژه جدید عنوان نهاده شده است که با عنوان ((عضو
هیئت علمی فنی)) وارد وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری شده است.

ایشان افزودند در هرجایی که کارگاه ، آزمایشگاه ، فن و مهارت است هیئت علمی فنی را می طلبد.
دکتر افشین مهر در اجرای شدن احکام هیئت علمی فنی را منوط به تأیید وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری در

سطح دانشگاه فنی و حرفه ای اشاره نمودند.
معاون محترم آموزشی دانشگاه فنی و حرفه ای به جمعیت دانشجویی دانشگاه به تعداد 180 هزار نفری

دانشجویان دختر و پسر سوق دادند و گفتند از این تعداد دانشجو 150 هزار نفر در سطح کاردانی تکنسین
هستند و نوک پیکان را به اشتغال دانشجویان این دانشگاه اشاره کردند و از نقات قوت این دانشگاه به ثابت

قدمی در تحصیلات کاردانی و کارشناسی اشاره کردند.
ایشان از موفقیت های دانشکده فنی و حرفه ای تبریز در بحث آمآآموزش های عالی آزاد و خاص اشاره کردند و
در ادامه درمورد سامانه آموزشی ناد مباحثی را مطرح نمودند و گفتند باید نمایندگان محترم نظارت و ارزیابی بر

این اصل مهم ورود نمایند.
دکتر افشین مهر به شاخص های استاندارد آموزش عالی اشاره کردن و پیشنهاد ایجاد مجموعه ای به نام

استاندارد سازی شاخص ها و برنامه ها در سطح وزارتخانه و دانشگاه ها کردند. چنانکه چنین مجموعه ای در
جامعه صنعت وجود دارد.

در خاتمه آقای دکتر افشین مهر به رونمایی پوشش جدید حرم مطهر حضرت فاطمه معصومه(س) توسط
دانشجویان فنی و حرفه ای در آینده نزدیک خبر دادند که این امر مهم را بسیار مبارک و در سطح دانشگاهیان

یک کار نو و ابتکاری دانستند.
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